
Маг.-фарм. Димитрия Стайкова,

зам.-председател на БФС пред в. Марица,

13.08.2019: Аптеките ни изрядни до края

на месеца

Очаквам да края на месеца аптеките от Пловдив и областта, които все още не са свързани към Системата за верификация на

лекарствата да го сторят. Това заяви Димитрия Стайкова, заместник-председател на Българския фармацевтичен съюз. Тя

поясни, че на някои места възникват проблеми, тъй като аптеките освен свързването към системата правят такова и към НАП,

Изпълнителната агенция за лекарствата и Здравната каса.

„Не можа да се каже колко е точният брой на тези аптеки в Пловдив и областта, но не това е най-същественото. Най-важното е,

че всички аптеки работят по изпълненията на изискванията на Европейския съюз и ще го сторят“, добави Димитрия Стайкова.
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